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Szanowni Państwo Pracownicy Wydziału Farmaceutycznego! 

Chciałbym bardzo serdecznie podziękować za udział w glosowaniu mającym na celu 

wyłonienie kandydata na Dziekana Wydziału. Tego rodzaju głosowanie odbyło się po raz 

pierwszy i po raz pierwszy każdy pracownik Wydziału niezależnie od tytułu, stopnia 

naukowego, zajmowanego stanowiska i ilości etatu miał taki sam udział w zbiorowym 

podejmowaniu decyzji. Ze względu na stan epidemii głosowanie odbyło się w sposób zdalny 

za pomocą systemu głosowania Ankieter.  W głosowaniu wzięło udział 203 Pracowników,  co 

stanowi ponad 90 % wszystkich Pracowników Wydziału. Dodatkowo 2 głosy były przynależne 

naszym Studentom - Elektorom. Za tę mobilizację, zaangażowanie i solidaryzowanie się w 

sprawach ważnych dla Wydziału bardzo serdecznie dziękuję. Osobiście bardzo cieszę się, że 

Państwo wskazaliście mnie jako kandydata na Dziekana i bardzo dziękuję za to wskazanie. 

Dziękuję też za to Co Państwo robiliście i robicie dla dobrego funkcjonowania i rozwoju 

Naszego Wydziału, dziękuję za identyfikowanie się z Wydziałem, czego przejawem była 

wysoka frekwencja w ostatnim głosowaniu. 
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